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Hej kära  grannar!

Här kommer det sista informationsbrevet innan årsstämman, och den nuvarande styrelsen tackar därmed för
oss och önskar en skön sommar!

Årets stämma

Årsstämman kommer att äga rum den 20/6, och det kommer att bli en fysisk stämma. Mer detaljer kommer
att gå ut i samband med kallelsen.

Dessvärre har ett tryckfel inträffat och skrivaren valde att hoppa över varannan sida i årsredovisningen samt
valberedningens förslag till arvode, därför finns dessa delar tills vidare även tillgängligt på hemsidan,
samtliga dokument kommer även att delas ut i sin helhet på nytt de kommande dagarna.

På den sida som föll bort från valberedningens förslag, dvs deras förslag till arvode, stod följande:

Arvode

Arvode/ersättning utgår för att visa uppskattning och respekt för det ansvarskrävande arbete styrelsen lägger
ner för medlemmarna och föreningen. Aktuell praxis för brf Enen 13 är ett skattepliktigt arvode som
motsvarar 10% av medlemsavgi�en.

Valberedningen ser att skattefri ersättning kan vara ett bra alternativ. Skattefri ersättning skulle kunna leda
till överskott i budget, och finansiera avgi�ssänkning för medlemmarna i motsvarande nivå. Det kan vara ett
alternativ som tar till vara medlemmarnas ekonomiska intressen bättre. Den ekonomiska skillnaden för
styrelsemedlemmar skulle heller inte vara betydande. Detta alternativ markerar även att styrelsen inte är
”anställd” av föreningen utan utför arbetet på uppdrag av medlemmarna genom val.

Valberedningen ser att båda dessa alternativ tar tillvara medlemmarnas intressen på ett tillfredsställande
sätt, och tillgodoser behovet att visa styrelsen uppskattning och respekt.

Vi föreslår stämman att rösta fram förslag 1:

1. Skattefri ersättning till styrelsemedlemmar för deras arbete i kombination med avgi�ssänkning av
medlemsavgi�en. Den skattefria ersättningen kan bestå till exempel

i catering, middag, lunch etcetera i samband med kick-off, avslutningar eller längre möten samt därtill
presentkort på rekommenderad summa utifrån skatteverkets policy.

Alternativ enligt nuvarande praxis:

2. Skattepliktigt arvode enligt föreningens aktuella praxis. Arvodet kan justeras till lämplig nivå (uppåt eller
nedåt) balanserad mot föreningens totala budget och tillvaratagande av medlemmarnas ekonomiska
intressen.

På gång

- Arbetet med att snygga upp vår innergård kommer att dra igång på allvar när som helst. Det kommer
då att bli stökigt en tid, och vi ber alla att ha överseende med det.

- Sopsorteringen är nu igång med allt utom papper och kartong, vi väntar fortfarande på de nya
skåpen för detta. Allt annat går nu att sortera och vi ber alla att också göra det så långt ni kan och
förmår. Och på förekommen anledning vill vi påminna att det inte under några omständigheter är
okej att slänga  sopor på golvet …

- Portarna är nästan klara, och renoveringen av trapphusen förväntas komma igång i närtid med de
första delarna.

Öppet hus

Förhoppningsvis kan vi börja med öppet hus igen e�er sommaren.

Ta hand om er!

Vänliga hälsningar,

Styrelsen

https://enen13.bostadsratterna.se/

